
 

 

 
Referat fra  
 

Årsmøte i Hasselvika båtforening 

Fredag 24.mai 2024 kl.19.00.             I Velferdsbygget 

 

Post 1: 

Innkallingen godkjennes, Jurgen Meinert velges som møteleder, referatet 

underskrives av Kjell Skoglund og Sigurd Sannan. 

Post 2: 

Styrets årsberetning godkjennes enstemmig. Årsmøte ber styret å ta kontakt 

med Indre Fosen kommune umiddelbart. Nødvendigheten til mudring av 

bassenget må påpekes, likedan må alternative løsninger diskuteres med 

kommunen. 

Post 3: 

Regnskapet for 2023 godkjennes uten anmerkninger. 

Post 4: 

Budsjettet for 2024 godkjennes uten anmerkninger. 

Post 5: 

Formannen informerer om muligheten for langtidsleie av Naustet. Årsmøte 

ber styret å ha en dialog med eieren av naustet og vurdere flere alternativer 

for fremtidig drift, deriblant involvering av kjøkkenpersonalet fra helsefortet. 

Post 6: 

Tormod Buhagen og Jørgen Sannan presenterer 2 gode forslag for plassering 

av nytt havneanlegg. Begge prosjekter har omtrent samme kostnadsramme og 

antall båt. - og gjesteplasser. Sannans forslag ser for seg ilandføring på samme 

sted som nå, mens forslag til Buhagen ser for seg adgang til bryggene fra 

sørøstsiden. Etter flere innspill fra delegatene bestemmer årsmøte å 

tilsidesette forslagene. Årsmøte ønsker videre utredning av alternativer. Styret 

bes å jobbe videre med plassering av havna. 



 

 

Post 7: 

Forslag til nye styremedlemmer: 

Ole Johan Haarberg er valgt som formann, 1 år 

Truls Waagø er valgt som styremedlem, 2 år 

Roger Wiggen er valgt som styremedlem, 2 år 

Tormod Buhagen er gjenvalgt som styremedlem, 2 år 

Valgene var enstemmige. 

—————- 

Medlemmer som fortsetter i vervene til neste valg.: 

Kjell Skoglund, styremedlem  

Per Kristian Johansen, styremedlem 

Tommy Hassel, revisor 

Harald Nebb, valgkomité  

 

Formannen takker forsamlingen for møtet og samarbeidet. 

Møtet heves kl 21. 

 

 

 

Kjell Skoglund       Sigurd Sannan  

                          

 


